

**A civil liability and securities class action against David Baazov is authorized by the Superior Court of Québec**

MONTREAL, QC, • - The law firms of Faguy & Co. and Morganti & Co. announce that on August 7, 2020, the Honorable Mr. Justice Duprat of the Superior Court of Québec authorized the bringing of a class action against Mr. David Baazov in Court File No. 500-06-000859-179. The allegations made in the class action have not been proven and are contested by Mr. Baazov.

The class action is brought on behalf of investors in securities of Amaya Inc., now known as the Stars Group Inc. (“Amaya” or “TSGI”), who acquired securities of Amaya between February 1st , 2016 and November 21st , 2016 (“Class Period”), and held them until after November 22, 2016, other than the Defendant and members of the Defendant’s immediate family (“Class” and “Class Members”). You are a member of the class action if you meet this description.

The class action essentially asserts that that the Defendant would have made statements in public documents containing misrepresentations in relation to a potential going-private transaction involving Amaya and that he should be held liable for the damages allegedly suffered by Class Members who acquired Amaya securities during the Class Period.

Details of the authorization of the class action, including the process for Class Members to opt-out of the class action prior to January 16, 2021 are available by consulting the link below.

The judgment of the Superior Court of Québec and other information in both English and French are available on class counsel’s website at <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action/>, as well as on the *Registre des actions collectives* at <https://www.registredesactionscollectives.quebec/fr/Consulter/ApercuDemande?NoDossier=500-06-000859-179>

For any inquiries, please contact class counsel representing Class Members:

**Faguy & Co. Barristers and Solicitors Inc.**

329 de la Commune West,  
Suite 200, Montreal, PQ H2Y 2E1  
Tel: 514.285.8100 ext. 225  
Fax: 514.285.8050  
[classactions@faguyco.com](mailto:classactions@faguyco.com)

**Morganti & Co.**

21 St. Clair Avenue East, Suite 1102  
Toronto, Ontario M4T 1L9  
[snematollahi@morgantico.com](mailto:snematollahi@morgantico.com)

## **Une action collective en responsabilité civile et en valeurs mobilières contre David Baazov est autorisée par la Cour supérieure du Québec**

MONTRÉAL, QC, le • - Les cabinets d'avocats Faguy & Cie. et Morganti & Cie. annoncent que le 7 août 2020, l'honorable juge Duprat de la Cour supérieure du Québec a autorisé l'action collective contre M. David Baazov dans le dossier no 500-06-000859-179. Les allégations de l'action collective n'ont pas été prouvées et sont contestées par M. Baazov.

Cette action collective est instituée au nom des investisseurs de valeurs mobilières d'Amaya Inc., maintenant connue sous le nom de The Stars Group Inc. ("Amaya" ou "TSGI"), qui ont acquis des valeurs mobilières d'Amaya entre le 1er février 2016 et le 21 novembre 2016 (« Période de l'action collective »), et qui les ont conservées jusqu'après le 22 novembre 2016, sauf le défendeur et les membres de la famille immédiate du défendeur (« Groupe » ou « Membres du groupe »). Vous êtes membre de cette action collective si vous répondez à cette description.

L'action collective prétend essentiellement que le défendeur aurait fait de fausses déclarations dans des documents publics dans le contexte d'une potentielle transaction de privatisation visant Amaya et qu'il devrait être tenu responsable pour les dommages prétendument causés aux Membres du groupe ayant acheté des actions d'Amaya pendant la Période de l'action collective.

Les détails de l'autorisation de l'action collective, y compris le processus permettant aux membres du groupe de s'exclure avant le 16 janvier 2021 sont disponibles en consultant le lien Internet ci-dessous.

Les jugements de la Cour supérieure du Québec et d'autres informations en anglais et en français sont disponibles sur le site Internet des avocats du groupe à l'adresse <http://faguyco.com/portfolio/baazov-class-action/>; ainsi que sur le Registre des actions collectives à l'adresse:

<https://www.registredesactionscollectives.quebec/fr/Consulter/ApercuDemande?NoDossier=500-06-000859-179>

Pour toute demande de renseignements, veuillez contacter les avocats du groupe:

**Faguy & Cie. Avocats Inc.**  
329 rue de la Commune ouest  
bureau 200, Montréal, PQ H2Y 2E1  
Tél: 514.285.8100 x225 / Fax: 514.285.8050  
[classactions@faguyco.com](mailto:classactions@faguyco.com)

**Morganti & Co.**  
21 St. Clair Avenue East, Suite 1102  
Toronto, Ontario M4T 1L9  
[snematollahi@morgantico.com](mailto:snematollahi@morgantico.com)